

Protokoll fört vid styrelsemöte för Örserums IK 20231016.

Närvarande: Anna, Ann-Britt, Louise, Jessica, Eric och Eva.

Frånvarande: Jane.

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen.
2. Uthyrning – det finns nu en nyckelbox på baksidan av fastigheten. Boxen är försedd med ett kodlås, där koden lämnas ut till dem som hyr våra lokaler.
3. Spinningcyklarna – nästan alla cyklarna blev sålda. Vi räknar med att dessa säljs också. Nu har försäljningen givit ca 4 000kr, sponsring från Ryds Glas 4 000 kr, SPF sponsrar en cykel med 4500 kr och privat sponsring har också gett 3 000kr. Ett mycket gott resultat.
4. Sporthallsgolvet – Morgan Johansson har rengjort golvet med en specialmaskin. Vi undersöker vad och hur vi behöver rengöra/lägga på ett ytskikt. Jessica ansvarar för detta.
5. Nycklar – Jessica har jobbat med listan över vem som har nycklar. Vi diskuterade att under nästa verksamhetsår även ha nyckelskåp för våra medlemmar som hyr på veckobasis.
6. Digitaliseringen – Jessica har arbetet med detta och nu har vi möjlighet att kontakta de allra flesta medlemmar digitalt. Diskuterades hur vi gör med de medlemmar som vi inte har digitala uppgifter till. Vi beslutade att skicka ÖIK-bladet två ggr/år. Vi uppmanades att fundera på vid vilka tillfällen på året detta passar bäst.
7. AMA-arbetslag – kommer till vårt klubbhus och utför storstädning i slutet av november/början av december.
8. Adventsfika- Louise kollar med våra ledare om intresse finns för någon form av tematräning i början av december och med därefter följande fika. Tid tänker vi 17 – 20.
9. Lokal samverkansgrupp – vi har blivit inbjudna till en diskussionsträff i Gränna tillsammans med företrädare för andra föreningar, skola och kyrkor. Temat är Civilsamhället. Eva åker ner till mötet den 7/11.
10. Samverkansmöte 17 januari 2024 – ett möte mellan våra föreningar i Grännabygden. Mötet är på Vistavallen kl 18.00 och vår ambition är att delta denna gång, då vi inte var med vid förra tillfället. Beslutar på nästa möte vem som kan åka.
11. Ledarmöte fotboll och motion – Louise tar hand om detta möte i november.
12. Källsorteringen – fungerar bra.
13. Grönyte-utbildning – en mycket bra utbildning tyckte Tommy som gick på den. Han gör en budget inför nästa år.
14. Vaktmästartjänsten – fungerar bra. Vi tillstyrker inköp av hängrännor.
15. Vintersektionen – svårt att veta hur vintern blir, men Lasse skottar är grundtanken. Jessica kontaktar Martin angående skidspåren.

16. Sponsorer – då vi har tappat sponsorer tänker vi ha ett särskilt möte för detta i november, då vi tänker göra en plan. Vi inbjuder Jörgen Aldensjö och Martin Karlsson, som har erfarenhet, och de kanske kan hjälpa oss med hur vi går vidare. Jessica håller i detta.

Nästa möte 13/11 kl 19.00 på ÖIK

Vid protokollet

Eva Karlsson, sekr.

Jessica Trygg, ordf.